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 Referat fra STYREMØTE I ALVDAL SKYTTERLAG - 2 /2018 

TYPE MØTE: Styremøte STED: Klubbrom miniatyrbanen 

MØTE NR/ÅR: 2/2018 MØTELEDER: Hans Sollid 

DATO/TID: Tirsdag 10.04.2018 kl. 19.00 SEKRETÆR: Ingvar  
NESTE MØTE: Tirsdag 15. 05 på klubbrommet kl. 19.00 

 
 

NAVN 
INIT. 

Innkal
les 

TIL 
STEDE 

REF. 
SENDES 

Funksjon 
MOBIL 

 
E-POST 

Hans Sollid HS x  x Leder/kasserer 991 65 970  hans.sollid@fjellnett.no 

Gunnar Bråten GB x  X Nestleder 957 48 999  gunnar@b-f.no 

Agnar Kveberg AK x  X Forr.fører 997 06 345  akveberg@online.no 

Hanne Kristin 

Strypet 

HKS x  X Styremedlem 950 05 979  hank-str@online.no 

Kirsti Dølhaug 
Reinertsen 

KDR x  X Styremedlem 906 57 347  ki-reine@frisurf.no 

         

Ingvar Brohaug IB x  x Styremedlem/ 
Leder ungd.utvalget 

905 58 710  ingvar.brohaug@nok.no 

         

         

Lene Stenhaug 

Furuli 

LSF   X Vara styret 480 11 575  lenastenhaug@hotmail.com 

Per Dalåsen PD   X Banemester 907 80 463  perdal@dukamail.no 

Per Gunnar 
Haug 

PGH   X Vaktmester 
skytterhuset 

906 88 901   

Kathrine Tollan RT   X Utleie av skytterhuset 991 29 153  kathrine.tollan@boligpartner.no 

Badrani Digre BD    Renholder 
skytterhuset 

901 24 333   

 
PKT./SAK ANSV. FRIST 

  
 08/18: Referat fra forrige møte – styremøte 1 2018 – 18.01 
 
Vedtak: Referatet godkjennes.  

 
 
 

 

 
09/18: Live Stock 2018 
Det foreligger søknad om å få leie skytebanen i helga 13.–15. juli. Vi ønsker derfor å sette av datoene fra tirsdag 
10. juli til og med tirsdag 17. juli til avvikling av Livestock. 
I den forbindelsen søker de om å få bygge et lager bak vollen på 100 m samt gjøre noen mindre endringer av 
logostikken. 
De skriver i en mail 08.02: 
Viser til hyggelig telefonsamtale med Hans Sollid 8. februar, og sender her en oppsummering av ønsker vi har i 
forbindelse med skytebanen frem mot årets Livestock (13.–15. juli). 
– Vi har behov for mer lagerplass, og ønsker i den forbindelse å bygge et lite lagerbygg. Vi har ingen detaljerte 
planer, men regner med at størrelsen vil være rundt størrelsen på lagercontaineren vi allerede har (20-fots 
container). Hans lanserte området bak 100-metervollen som en mulig plassering, og det stiller vi oss positive til. 
Evt. kan vi også flytte den eksisterende containeren og annet som er lagret bak 200-metervollen dit. Dette vil i så 
fall antakeligvis fordre at vi fjerner noen trær for å skape plass. 
– Vi ønsker å fjerne litt av vollen ved hjørnet av 200 m standplass, i den hensikt å kunne rygge en lastebil inn ved 
hjørnet. Det er allerede en liten grind på hjørnet av standplassen, men vi vil måtte ta av litt av vollen får å få inn 
lastebilen der. Vi er underforstått med at evt. aktivitet på utsiden av gjerdet må godkjennes av grunneiere (Tor 
Baugslien og Carsten Løkken). 
– Vi ønsker å lage en liten gangvei gjennom skogtappen fra elgbanen til 100-meterbanen for å legge til rette for 
rullestolbrukere og andre. Dette kan evt. gjennomføres ved grusing. 
 
Vi ser frem til nok et år med godt samarbeid mellom Livestock og Alvdal skytterlag, og håper at dere har mulighet 
til å behandle denne søknaden ved første anledning. 
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Med vennlig hilsen 
  
Einar Ødegård Gjelten 
Driftssjef 
Livestock 
 
Vurdering: 
Leder ser ingen grunner til at vi ikke skal tillate dette ut fra det at Live Stock nå vil fortsette å satse på Stormoen 
skytebane. Leder avklarer med skytebanekonsulenten i DFS om ev formaliteter som kan knytte seg til dette 
utleieforholdet. 
 
Vedtak: Vi leier ut til Livestock og tillater bygging. Byggesøknad, størrelse og ansvar må avklares.  

10/18: Skurlagsstevnet – oppsummering 
Vi summer opp årets stevne for å vinne ytterligere erfaringer 
 
Vedtak: Vi kan starte senere fredag, ca kl 16 er tidlig nok selv om det er vintertid. Alle inntekter fra vipps føres i 
år på stevnet.  
Det opprettes en egen linje i vipps for klær. Vi kjøper også inn en ny iZettle med ny type avleser av kort.  

 
 
 
 
 

 

11/18: Trippelstevnet 12.- 13. 05 
Vi diskuterer opplegg og ansvarsfordeling. Stevneleder skal velges. 
I fjor startet vi kl. 15 med fem lag utover tom. 18.00, dvs. slutt kl. 18.45 
 
Vedtak: Påmeldinga på dfs.no starter 15.04 med fem lag fra kl. 15.00. 10 skiver på 200m. 8 på 100m. Kirsti 
stevneleder. Gunnar mannskap. Den gamle vandrepokal for trippelstevnene sammenlagt skal deles ut til Kim 
Andre Lund til odel og eie nå.  

  

12/18: Oppsummering av innendørssesongen og diskusjon om overgangen til felt- og banesesong. 
Leder ønsker i tillegg til oppsummering en diskusjon om det vi gjorde i år med av å avvikle all innendørsskyting 
etter påske og hvordan vi skal gå fram for å beholde grepet om dem som trofast har fulgt våre treninger etter 
skyteskoleperioden tidligere i fjor høst 
 
Vedtak: Skyting på onsdag f.k, deretter noen tirsdager fremover fra kl 19. Hans gir info og er ansvarlig.  

  

13/18: Ombygging av lager ved 15m-banen 
Her viser leder til sak på forrige styremøte 
Der det ble vedtatt: Kirsti sjekker dette også ift reoler, Hans sjekker med politiet. 
 
Vedtak:  Det kjøpes inn 3 stk stålreoler. Avsv innkjøp Kirsti. Tor Arne monterer.  

  

14/18: Fremtiden for 15m bane/samfunnshus. Diskusjon, og hva gjør vi videre? 
Denne saken ble behandlet på forrige styremøte  
Vi ble invitert til et møte med Alvdal kommune og møtte med Hans, Ingvar og Gunnar.  
Nå foreligger innstilligen fra komiteen der Alvdal skytterlag ikke blir forespeilet noen som helst. 
Hva gjør vi nå? 
 
Vedtak:  Vi avventer videre arbeid fra komite A i kommunen.  

  

 15/18: Skiskytternes bruk av miniatyrbanen.  
På forrige styremøte framkom det ingen innvendinger mot nåværende praksis, men det skal innskjerpes at det 
skal være en ansvarlig standplassleder som har fått opplæring i bruken av anlegget.  
 
Vedtak:  
Ved alle treninger i regi av skiskytterne skal det være en standplassleder som har gjennomgått DFS skurs i 
skyteledelse. I tillegg skal skytelederne ha gjennomgått nødvendig opplæring i bruken av 15.m banen og 100m 
på skytebanen.  
Skyteleder må være medlem i Alvdal skytterlag med egen ID. Alle som deltar i disse treningene skal betale 
medlemskontingent i Alvdal skytterlag.  
Ordningen gjøres også gjeldende for bruken av 100m på Stormoen. 

  
 

16/18: Ombygging av standplassgulvet på 100m 
Vurdering: Dette var planlagt i fjor, men utsatt. Hva gjør vi i år? Det går jo mot samlagsstevnet i baneskyting lø-
sø 18.-19.08 her på Alvdal. Dette er en anledning som vi kan jobbe mot med bl.a. dette. 
 
Vedtak: Utsettes til nytt styremøte etter trippelstevnet 

  

17/18: Forberedelser til samlagsstevnet bane  
Jeg har bedt Nora oversende den dokumentasjon mht organisering av fjorårets samlagsstevne. Den 

  



ALVDAL SKYTTERLAG 

    2560 ALVDAL 
 

Stormoen skytebane 

Tlf./fax: 6248 7631 

Kontaktperson  
Leder Hans Sollid, 2560 Alvdal.   Tlf.: 62 48 76 62 (p), 991 65 970 (m).   E-post: alvdal@skytterlag.no 

 

har vi ikke fått ennå. Leder foreslår at vi tar et eget planleggingsmøte på dette. 
Vedtak: Ingvar stevneleder. Vi bør også ta dugnad på å male noen vegger i vår/sommer. Planlegging 
på nytt styremøte etter trippelstevnet tirsdag 15. mai.  
   

    

   

 
ORIENTERINGSSAKER: 

1. Kurs med standplassledere i forb. med avvikling av storviltprøver og treningsskyting for storviltjegere.  
Dette gjelder de som kommer fra Alvdal JFF. Leder vi her gi en oppsummering av det som framkom. 

2. Landslotteriet 2016. Orientering fra leder. Alt er OK.  
 

  

 
Eventuelt.  
Saker til neste styremøte -  

1. Bruk av vandrepokaler/med. og premier for interne skytinger 
 
 
  
      

 
 
 
 

 

 

 
 


